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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u ponedjeljak, 21.11.2022. godine u 

Komunalnoj palači,  
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 12,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 

Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan–egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 19. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Monica Derocchi, Valter 
Boljunčić i Gordana Ferenčić najavili da će kasniti na sjednicu. Vijećnici Daniel Deković i 
Noel Mirković opravdali su izostanak s današnje sjednice.  
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-

mir.man 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO!  
6. MIHA PAUS MOŽEMO!  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO! odsutan 
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO!  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mir.mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI  
13. DANIEL DEKOVIĆ IDS-DDI M.Čerina-mir.man.-odsutan 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mir. mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI  
16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-DDI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milan Rašula  
 
Utvrđujem da je na sjednici prisutno 16 vijećnika, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati. Miha Paus došao je prije utvrđivanja dnevnog reda te 
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Gordana Ferenčić tijekom 1. točke, Monicca Derochi tijekom 3. točke i Valter Boljunčić 
tijekom 5. točke, a nakon 6. točke Elena Puh Belci opr. napušta sjednicu.  
 
Predsjednica pozdravlja sve prisutne sudionike 19. sjednice i gledatelje koji nas prate putem 
TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na mrežnim stranicama Grada Pule 
 
PRISUTNI: 
- Filip Zoričić GRADONAČELNIK GRADA PULE 
- Ivona Močenić i Brun Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA  
- PROČELNICI upravnih tijela Grada 
- DIREKTORI TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJI JAVNIH USTANOVA  
- predstavnici MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- i ostali gosti 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
VANJA JUHAS, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK, direktorica, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula 

TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
ALESSANDRO GASPARIN, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK 

TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
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Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda želim dati riječ Gradonačelniku, gosp. Filipu 
Zoričiću da se obrati i informira vijećnike u vezi Aglomeracije Pula Sjever i Pula Centar. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana Predsjednice, poštovane kolegice i kolege, dobar dan svima. Buon giorno a tutti. 
Evo dopustite mi da vas izvijestim, informiram, kako o temi, tako i kratko o povijesti i o 
onome što nam slijedi. Vezano je za temu koja se otvorila prije nekoliko dana na Općinskom 
vijeću Općine Medulin gdje je potpisana i jednoglasno izglasana rezolucija Općine Medulin. 
Ja sam tamo rekao neke svoje stavove vezano za Aglomeraciju Pula Sjever i Pula Centar pa 
mi dopustite, prateći prezentaciju, da krenemo kroz temu. To je informativno danas od mene, 
a na kraju same prezentacije ću vam iznijeti i nekakav zaključak.  
Najprije Aglomeracija Pula Sjever. 
Definicijski je to ulaganje u sustav vodoopskrbe, odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda na 
širem području koje teritorijalno obuhvaća područje Grada Pule. Konkretno naselje Štinjan, 
Grad Vodnjana, naselje Galižana, Barbariga, Peroj te Općina Fažana. Odlaganje mulja na 
lokaciji Kaštijun planirano je Izmjenama i dopunama prostornog plana Grada Pula donesenim 
od strane Gradskog vijeća Grada Pule u svibnju 2014. godine. Dakle skoro će 9 godina, 
temeljem prijedloga Pula Herculanee. Planirano kao privremena lokacija do iznaleženja 
konačne. Izmjenama iz 2017. prijedlog je da to bude konačna lokacija. Govorimo o temi 
Molo Carbone. Mulj se suši i odvozi na konačno zbrinjavanje. Priprema projekta krenula je 
2014. godine. Prva verzija studije izvedivosti je iz 2017. godine. Idejni projekt, lokacijska 
dozvola iz 2019. godine. Projekt ima za cilj unapređenje u području vodoopskrbe te odvodnje 
i pročišćavanje otpadnih voda, kao i spajanje dodatnog stanovništva na javni sustav odvodnje  
Pula Sjever vrijednosti 345 milijuna kuna. Projekt financiran 70% Nacionalnim planom 
otpornosti i oporavka, 20% Republika Hrvatska, 10% jedinica lokalne samouprave. To je 
financiranje. Koji su ciljevi projekta? Među inima, izdvojio sam tri. Bez gradnje, koju ću 
poslije nadomjestiti, izgradnja odgovarajuće infrastrukture za vodoopskrbu, odvodnju i 
pročišćavanje otpadnih voda, smanjenje emisija vode iz komunalnih izvora zagađivanje i 
smanjenje vodnih gubitaka. To su ciljevi projekta. Konkretno, kada govorimo o Pula Sjeveru, 
govorimo o području Grada Pule. To je Štinjan. Govorimo o 277 novo priključenih 
kućanstava. To je sustav javne odvodnje naselja Štinjan 10,4 kilometra plus tri crpne stanice i 
konkretno deset ulica koje su na prostoru Mjesnog odbora Štinjan od puta za Kanalić sve do 
ulice Selo, sad da ne nabrajam sve ulice, ali one su već poznate iz samog dokumenta. Na 
samoj mapi Grada, ovo je mapa Štinjana, gdje možete vidjeti jasno koliki je to obim prostora. 
10,4 kilometara plus tri crpne stanice od puta za Kanalić, Baližerke, ulice Varoš, Štinjanske 
ulice, Fažanske, Turulske ulice, Kašćuni, Prilaz Plazina, Ulica Šurida i tako dalje. Čisto 
vizualno, to je sve moguće vidljivo i na stranicama Pragrande. 
Krenuo bih na veći projekt Pula Sjever. 
Mi smo pri realizaciji, pri finalizaciji Pula Sjevera. Pula Centar čekamo poziv. Vrijednost je 
cca 670 milijuna kuna. EU projekt Pula Centar obuhvaća projektne aktivnosti Aglomeracije 
Pula Centar koja pokriva područje Grada Pule bez naselja Štinjan koje je pridruženo 
Aglomeraciji Pula Sjever, naselja Vintijan Općina Medulin, naselja Jadreški Općina Ližnjan, 
Kaznionica u Valturi, te naselja Pješčana Uvala Općina Medulin. Govorimo ukupno, kad 
kažemo za Grad Pulu 54,5 kilometara. Evo također mape, to je donji dio. To je kada 
govorimo o projektu Pula Centar. Sada konkretno, što to znači? Područje Pragrande na 
potezu od benzinske postaje Crodux do zgrade glavne Pošte, dakle ponavljam, na potezu od 
benzinske postaje Crodux do zgrade glavne Pošte, uz stari šijanski kolektor na potezu od 
autobusnog kolodvora kroz ulicu 43. Istarske divizije do Splitske ulice i veslačkog kluba. 
Potom rekonstrukcija i sanacija kanalizacijskog i vodovodnog sustava u užem gradskogm 
središtu, dakle, područje Starog grada u ukupnoj duljini od cca 2 kilometara. Ističem ulicu 
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Sergijevaca i Kandlerovu ulicu i rekonstrukcija crpnih stanica južne pulske rivijere, Pješčana 
Uvala, Marina Veruda, Valsaline. Govorimo koji je to prostor koji pripada velikom projektu 
Pula Centar. Sada bih vas volio izvijestiti konkretno što to znači po mjesnim odborima i po 
ulicama za naš Grad. Mjesni odbor Arena: Pazinska ulica, Ulica Bokokotarskog ustanka. 
Mjesni odbor Kaštanjer: Ulica Mirna, dio ulice Bože Gumpca. Nova Veruda: rekonstrukcija 
crpnih stanica južne pulske rivijere, dio Ceste Prekomorskih brigada. Pogledajte Mjesni 
odbor Busoler, neću nabrajati sve ulice, ali kada vidite koliko je toga, osim Busolerske ulice 
gdje je izgrađeno, ostaje nam gotovo cijeli prostor Mjesnog odbora Busoler. Kada govorimo 
o Mjesnom odboru Gregovica, govorimo o rekonstrukciji kanala Pragrande, Valvazorovoj 
ulici, Kirčevoj ulici, dio Mutilske ulice.  Monte Zaro: Ulica Palazzine, dio Keršovanijeve 
ulice, Mornarički trg, Besenghijeva ulica, dio Gajeve ulice. Pogledajte Stari Grad: Trg 
Republike, Ulica Sergijevaca, Kandlerova ulica, da ne spominjem ostale ulice Mjesnog 
odbora Stari Grad. Govorimo o dvije ključne stare ulice u našem gradu. Mjesni odbor Stoja: 
Ulica Valovine i Musilska ulica, Polikarp, Sisplac, Gortanova, Kohova ulica, Veruda, 
Uskočka ulica, dio Ulice Ljudevita Posavskog. Mjesni odbor Šijana je prijavljen u MPO sa 
Velim Vrhom. Posebno ističem među ostalim ulicu ulicu 43. Istarske divizije koja se stalno 
spominje kada će biti obnovljena, to je također dio projekta Pula Centar. Kada govorimo o 
Mjesnom odboru Veli Vrh koji je prijavljen u NPO vrijednosti 36 milijuna kuna govorimo o 
Vodnjanskoj, Petrovićevoj ulici, Fojba, Paganorska, Bunarska cesta, Paduljski put, Belasova 
ulica, Tivolski put. Kad govorimo o gotovo cijelom prostoru Velog Vrha. I Mjesni odbor 
Valdebek izgrađen 2022. godine, ulica Dolinka, Valdebečki put, Putinjina ulica, Ulica 
Lovežica. Mjesni odbor Veruda i Vidikovac: Galiotska ulica, Ulica Velog Jože, Ulica 
Veruda, Kopova ulica. Mogli ste vidjeti, gotovo svi mjesni odbori, svi rubni dijelovi grada, 
ali i sve naše gradske četvrti, gradski dijelovi grada do samog centra grada.  
Sad bih vas malo podsjetio i ušao u povijest, neću previše, što se govorilo na gradskim 
vijećima. Dana 12.12.2017. na gradskom vijeću, citiram vijećnika iz koalicije IDS-HNS-ISU-
ZELENI: „Na aktualnom satu jučerašnje sjednice vijećnika Massima Brajuhu zanimao je 
tijek aktivnosti projekta gradnja sekundarne kanalizacijske mreže „Pula Centar” i „Pula 
Sjever” u prigradskim naseljima,...” govorimo o 2017. godini prije gotovo 5, gotovo 6 
godina, „...pri čemu je direktor Pragrande d.o.o. Igor Stari iznio tijek dosadašnjih aktivnosti i 
istaknuo kako ovim projektima Pula dobiva 40 kilometara nove sekundarne kanalizacijske 
mreže koja će se velikim dijelom financirati bespovratnim fondovima Eurpske unije.” 
Naravno, slika je simbolična jer ima i danas ovdje aktera iz tog vremena. Potom 21. siječnja 
gradskog vijeća i na webu IDS-a, citiram: „Uslijedio je i niz pitanja iz djelokruga 
komunalnog poduzeća Herculanee na koji je video linkom odgovarao Igor Stari,...” među 
ostalim, „...Najavio je početak radova u naselju Veli Vrh te izvijestio da su osigurana 
sredstva za EU projekt koji uključuje investicije na području Štinjana.” Govorimo o 2021. 
godini. Citiram „...da su osigurana sredstva”. Mi još ništa nismo potpisali. Kolegica Puh 
Belci na Busoleru 19.03.2021. citiram „Za mještane posebno je značajno svakako i činjenica 
da će u narednom razdoblju započeti izgradnja kanalizacije. Naime, kao što se već 
najavljivalo Pragrande d.o.o. provodi dva krucijalna projekta koja se tiču sustava odvodnje za 
Aglomeracije Pula Sjever i Pula Centar. Tim projektima dovršava se ono što se započelo 
izgradnjom obalnog kolektora, a to su uređaji za pročišćavanje za grad Pulu te uređaj za 
pročišćavanje za grad Vodnjan, Općinu Fažana i dio grada Pule odnosno naselje Štinjan. 
Osim uređaja gradit će se i crpne stanice i ono za građane najvažnije, to je kanalizacijska 
mreža i mogućnost priključka. Na području grada sva okolna naselja koja godinama čekaju 
kanalizaciju kao što su Štinjan, Veli Vrh, dio naselja Šijana, Busoler, Valdebek, Škatari, 
Jadreški i dr., ukupno preko 1300 priključaka će biti izgrađeno.” u ožujku 2021. godine. 
Kolega Ferić isto tako u ožujku 2021. isto tako u Štinjanu, naslov je teksta: „Zastoj u 
realizaciji projekta „Pula Sjever” i zašto je do njega došlo?” citiram ga: „Projekt se opstrurira 
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od strane Vlade Republike Hrvatske, ali i Grada Pule. Za projekt je ishodovano svih 15 
građevinskih i sve lokacijske dozvole i moglo bi se u njegovu realizaciju krenuti odmah 
istaknuo je Ferić, pojašnjavajući da projekt sa 70 posto financira EU, 10 posto građani Pule, 
Fažane i Vodnjana, dok je participacija države tek 20 posto. Kroz uplatnice građani već 
plaćaju svoj dio, zato je apsurdno da država ne plati svoj. Pozivam Vladu RH da osigura 
potrebitih 20 posto sredstava i da se krene s projektom, a Grad Pulu da ne opstruira ovaj 
projekt nauštrb projekta „Pula Centar”. Oba su projekta vrijedna i građani svih dijelova imaju 
pravo na njihovu realizaciju, zaključio je Ferić.” I volio bih sad pustiti snimku kolege 
Lerotića, to je čini mi se od ove godine: „...Gradonačelnika, i da se malo poklapa sa kolegom 
Dekovićem vezano je za projekt projekt Pula Centar. Također napomenuo bih da nam je 
drago da projekt Pula Sjever kreće 354 milijuna kuna, to je jedan vrlo bitan projekt za taj dio 
grada koji se dugi niz godina pripremao i uzeo vrijeme naše vlasti. Međutim, zabrinjava, na 
neki način, ta šutnja oko projekta Pula Centar. Ipak je riječ o 670 milijuna kuna. Znamo da se 
ovih 365 dobrim dijelom financira iz Plana oporavka i otpornosti te me zanima kada se 
definitivno planira ići probat i hoće li to utjecati na mogućnost povlačenja sredstava i ako da 
tko će to sutra platiti, a drugo...”. Hvala. I onda ću iz intervjua kolege Lerotića novinaru 
Rosandi iz Glasa Istre 29. ožujka 2022. godine. Citiram: radi se o modernizaciji odvodnje i 
vodoopskrbe. Projekt je težak 670 milijuna kuna, više-manje je gotov i uskoro bi trebali 
krenuti sa apliciranjem na fondove. Dakle,  u slučaju da aktualna vlast u Puli ide u izmjene 
projekta i lokacije pročistača vrlo je upitno hoće li Pula Centar biti gotov u ovoj financijskoj 
omotnici. Ponavljam, pričamo o 670 milijuna kuna i postoji mogućnost da ćemo ako se ne 
aplicira na fondove na vrijeme projekt plaćati iz gradskog proračuna, a to znači da će građani 
plaćati najskuplju odvodnju u Hrvatskoj. Recimo Aglomeracija Pula Sjever se dobrim 
dijelom financira iz Fonda za oporavak i otpornost te ubrzo očekujem početak realizacije.” I 
najvažniji dio rečenice: „to je projekt koji je započela IDS-ova vlast i drago mi je da se 
gradonačelnik Filip Zoričić hvali našim projektima, budući da nema ništa drugo.” I idemo 
prema kraju. Nalazimo se u situaciji ili/ili kolegice i kolege. Sve ostalo je muljanje direktno 
odgovornih ili politički neodgovornih. Dakle, prvo pitanje, to je retoričko pitanje: kada su 
doneseni prostorni planovi, tko ih je predložio i donio? Zašto Kaštijun i sušara na Kaštijunu? 
Nakon 8 godina pripremanja projekata, dugoročno zaustaviti milijardu kuna projekata i 
ugroziti ostale projekte odvodnje i prijave iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Tko će 
preuzeti odgovornost za milijardu izgubljenih kuna, za ekološku katastrofu u kojoj živimo u 
2023. godini, gdje nam u podzemne vode i more idu fekalne vode desetak tisuća građana i 
tko zna koliko tisuća turista? Zaključno, sredstava za izgradnju Aglomeracija manje je nego 
što je pripremljenih projekata što znači da neće svi dobiti sredstva. Moram napomenuti do 
sada za pripremu kompletne dokumentacije, imovinsko pravne odnose, plaćeno je 16 
milijuna kuna za Pula Centar, za Pula Sjever je 6,5 milijuna kuna od čega su 80 % su 
financirale Hrvatske vode. Hrvatske vode jasno su dale do znanja da u slučaju bilo kakve 
izmjene na projektu idemo na začelje kolone, što znači da Pula ostaje bez milijardu kuna, 
skoro dva proračuna našeg grada. Niti jedna Aglomeracija se nije izgradila bez EU sredstava, 
a Pula je nije izgradila 20 godina, a neće ni idućih 20 bez europskih sredstava. Danas znamo 
da do 2027. godine nema dodatnih sredstava, a ne znamo hoće li ih više ikada biti i kada za tu 
namjenu. Imam li ja prava samostalno ostaviti tisuće građana bez kanalizacije. Pri obilasku 
mjesnih odbora jasno su mi pitanja od Štinjana do Busolera, Valdebeka i Velog Vrha. Ako je 
nešto ispravno provjeriti na referendumu, onda je to ova tema. Biramo milijardu kuna i 
suvremeni kanalizacijski sustav za 12,5 tisuća sugrađanki i sugrađana, ili preseljenje sušare, 
ali se nudi pitanje koje ste mogli vidjeti da je išlo i kroz povijest, preseljenje gdje, kada, u 
kojim rokovima i  s kojim novcima? Iz NPO-a Valdebek, Dolinka, Busoler, izgrađeno, 
prijavljeno Veli Vrh, Šijana, ukupne je vrijednosti sa vodom 41 milijuna kuna. Ako 
odustanemo od projekta Aglomeracije, ovo je novac koji iz NPO-a moramo vratiti jer je 



 

7 
 

jedan od pokazatelja stupanj pročišćene vode, tj. obvezna je izgradnja pročistača. Dakle, 
imamo temu da je samo za Štinjan 30 milijuna trošak, a da je do sada kada govorimo o ovim 
prostorima grada, ponovit ću, Valdebek, Dolinka, Busoler, Veli Vrh, Šijana, 41 milijun kuna. 
Ukupne brojke, 12,5 tisuća građana za Pulu, 65 kilometara mreže odvodnje, 45 kilometara 
mreže vodoopskrbe, preko milijardu kuna investicije, dva pročistača otpadnih voda, nove 
ceste, rasvjeta, biciklističke staze, sve to što ide u, naravno, nakon samih iskopa i raskopa. 
Evo, to su čini mi se važne teme kojom bi zaključio današnje izvješće da bih predložio u 
prosincu tematsku sjednicu na koju pred vijećnike pozivamo Ministarstvo gospodarstva i 
održivog razvoja, Hrvatske vode, Istarsku županiju, sve nas ovdje da raspravimo o temama 
Pula Sjevera i Pula Centra. Da otvorimo teme i da napokon, ono što sam rekao u Medulinu, 
se kaže istina, ne samo od početaka kako je išao projekt, nego i tko će sve to skupa 
financirati, i na koji način. Imamo li na to pravo. Ja sam Medulinu pružio ruku, bio sam u 
Medulinu, rekao sam da idemo skupa u to, da idemo skupa vidjeti na koji način riješiti 
problem. Ovo je jedna pat pozicija. Ja sam je nazvao između čekića i nakovnja u smislu da 
imamo priliku dobiti sredstva, a isto tako znam na koji način i koliko su osjetljivi posebice 
građani Medulina vezano za Kaštijun. Evo, hvala najljepša. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 

Zahvaljujem poštovana Predsjednice. Pozivam se na čl. 75. st. 2.. Zamolila bih još 
Gradonačelnika, mislim da je u ovoj prezentaciji nama vijećnicima izostala jedna bitna 
informacija na koju se trebamo podsjetiti. Ja moram reći da sam osobno protiv bilo kakve 
sušionice mulja na Kaštijunu. Svjesna sam situacije u kojoj se nalazimo i samo bih htjela reći 
isto tako da SDP je za projekt Pula Centar, SDP je za projekt Pula Sjever, međutim, 
apsolutno smatramo da bi trebalo naći načina da se izmijeni lokacija same sušionice, a za što 
mi mislimo da imamo vremena? Mislimo da imamo vremena zato što se još uvijek, moramo 
se podsjetiti, vodi spor s DORH-om. Mi još uvijek ne znamo da li ćemo mi moći riješiti 
imovinsko pravne odnose i mislim da bi tu informaciju trebali dobiti i u kojoj je fazi stanje tih 
komplikacija u rješavanju imovinsko pravnih odnosa i mi ne znamo da li će pročistač moći 
biti na Molo Carbonu, a imamo problem svi mi skupa ovdje zajedno. Ne trebamo sad govoriti 
ni IDS, ni Možemo!, ni HDZ, ni Nezavisna lista, ni SDP. Skupa s građanima Grada Pule. 
Stalno se govori o obnovi svih ulica, Kandlerova. Mi smo vidjeli sad iz prezentacije. Ma 
nema obnove tih ulica dok mi ne utvrdimo gdje će konačno stajati pročistač. Novaca je puno 
potrošeno, vremena je puno potrošeno, sve je kopano, sve cijevi idu prema Molo Carboneu, a 
moram to reći, da stvarno IDS ne može ništa reći po tom pitanju jer stvarno ste radili ražanj 
dok je zec još u šumi. Potrošili su se pusti milijuni, a mi još uvijek ne znamo da li ćemo mi 
moći tamo smjestiti pročistač, da li ćemo moći povući tih 600 milijuna kuna iz EU fondova i 
u konačnici, to nije naša ostavština lokacija te sušionice, a da sam ja osobno protiv te 
lokacije, ja smatram da se na Kaštijun ne može smjestiti apsolutno ništa.  
 
Vijećnica Dušica Radojčić traži riječ pozivajući se na isti članak. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

Molim vas, završimo. To nije dnevni red danas. Gradonačelniku smo dozvolili da iznese. 
Možemo organizirati posebnu sjednicu samo za to i idemo nastaviti rad. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 

Ja vas molim, s obzirom da je predstavnica SDP-a dobila pravo da govori, ja se pozivam na 
isti članak, pa bih također isto odgovorila. Radi se o tome da za Pula Centar imamo desetak, 
petnaestak lokacijskih dozvola koje su posebno za pojedine dijelove tog projekta izdane i da 
je moguće od Ministarstva zaštite okoliša tražiti ponavljanje postupka procjene utjecaja na 



 

8 
 

okoliš na samo dio projekta, samo za sušaru. I onda se samo za taj dio može izmijeniti 
lokacijska dozvola. Ono što je potrebno, potrebno je malo diplomacije da se među onima koji 
će odlučivati o financiranju razgovara i nagovori da se promijeni samo dio projekta. Lokacija 
sušare uopće ne uvjetuje izgradnju ostalih dijelova kanalizacijskog sustava. Sve ovo što smo 
danas čuli može se bez problema graditi, a da je sušara na nekoj drugoj lokaciji. S obzirom na 
ono što smo čuli od moje prethodnice još uvijek ne znamo kako će se riješiti spor sa Državom 
oko lokacije. Može se riješiti tako da Grad Pula dobije mogućnost da nastavi taj projekt, a 
može se dogoditi i da ne može nastaviti taj projekt u neko razumno vrijeme. Dakle, imamo 
vremena da se ispregovara nova procjena utjecaja, da se izmijeni lokacijska dozvola i zatraži 
da projekt ide dalje sa lokacijom sušare na drugom mjestu. U onom trenutku kada je sušara 
planirana, pojavile su se neke nove tehnologije koje su u vezi sa cirkularnom ekonomijom, 
klimatskim promjenama, gdje odlaganje mulja više nije tako prihvatljivo rješenje. Taj se mulj 
mora iskoristiti kao sirovina za nešto drugo. Dakle, ima argumenata da se zatraži izmjena tog 
malog dijela tog ogromnog projekta. Hvala.  
 
Predsjednica vijeća utvrđuje da je sada prisutno 17 vijećnika jer je stigao vijećnik Miha Paus.  
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

 
Poziv s materijalima za 19. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 10. studenoga 
2022. godine.  
Dana 11. studenoga 2022. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s točkom: 
-Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa 
predškolskog odgoja. 
 
Dana 14. studenoga dostavljen vam je Amandman Gradonačelnika na prijedlog Zaključka o 
usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti i mladih Grada Pula-Pola za 2023. 
godinu. 
Dana 16. studenoga dostavljen vam je Amandman 1., 2. i 3.  Gradonačelnika na prijedlog 
Proračuna Grada Pule za 2023. godinu i projekcije proračuna za 2024. i 2025. godinu. 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
-  Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije 
te Odbor za društvene djelatnosti. 
 
Dana 19. studenoga 2022. godine zaprimila sam prijedlog Kluba vijećnika Možemo! za 
izmjenu dnevnog reda, na način da se objedinjena točka 7. koja se sastoji od 6 podtočaka, 
razdvoji na 6 zasebnih točaka koje bi se pojedinačno, a ne objedinjeno, raspravile kao što sam 
predložila u dnevnom redu. 
 
Prijedlog je podnesen u roku, sukladno Poslovniku, od strane ovlaštenog predlagatelja. 
Povodom navedenog prijedloga Kluba vijećnika Možemo! o razdvajanju točaka za programe 
vezane uz Proračun, izvršila sam uvid i utvrdila da je dugi niz godina unatrag uvijek bila 
objedinjena rasprava o programima koji prethode donošenju proračuna. Tako je bilo i prošle 
godine dok je sjednici za proračun 2022. predsjedavala bivša predsjednica Dušica Radojčić. 
 
Ali da ne duljimo, dajem na glasanje i prepuštam Vijeću da se izjasni o tome da li prihvaća 
prijedlog Možemo! za pojedinačno razdvajanje podtočaka točke 7. u zasebne točke. 
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Predsjednica vijeća nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 5 glasova „ZA“, 11 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
(1 vijećnik nije glasao) 

 
 NIJE usvojilo izmjenu dnevnog reda po prijedlogu Možemo! 

 
 
Budući da nema drugih prijedloga stavljam na glasanje DNEVNI RED 19. sjednice Gradskog 
vijeća kako je predložen 11. studenog 2022. sa 9 točaka dnevnog reda  
 
Nakon glasanja Predsjednica utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa  14 glasova  “ZA”  i 3 glasa “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni red 
19. sjednice Gradskog vijeća 

 
D N E V N I  R E D 

 
1.  Vijećnička pitanja 

2.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća od 25.10.2022. 
 godine 

3.  Donošenje Odluke o pripajanju trgovačkog društva PRAGRANDE d.o.o. 
 trgovačkom društvu VODOVOD PULA d.o.o. 
4.  Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja Grada Pula-Pola u području 

 prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

5.  Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 
 2022.  

godinu 

6.  Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 

7.  Donošenje:  
 7.1.  Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
  spašavanja Stanice Istra na području Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 7.2.  Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 7.3.  Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 7.4.  Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 7.5.  Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti i  
  mladih Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 7.6.  Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 

8.  Donošenje: 
 8.1.  Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025.  
  godinu 

 8.2.  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 8.3.  Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Pula-Pola za razdoblje 
  2023. - 2025. 
9.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja 
 programa predškolskog odgoja 

 
 

 
 



 

10 
 

AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 

 
Na 18. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Na prošloj sjednici smo donijeli Odluku o načinu prijave na vijećnička pitanja pa se 
pretpostavlja, s obzirom da je 26.10. u Službenim novinama objavljena nova Odluka o načinu 
glasanja, onda se pretpostavlja da ovaj puta moramo krenuti ispočetka. Inače nismo ni trebali 
donositi odluku ako smo donijeli, znači da od danas primjenjujemo novu odluku, novi način 
glasanja. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nova odluka je onako kako se tko prijavio, redom. Ovo danas je dug od prošle sjednice. Ja ću 
opet redom pročitati sve vijećnike. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Mislim, to nije nikakvo obrazloženje, u međuvremenu smo donijeli novu odluku. Novu 
odluku smo donijeli u međuvremenu.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja ću redom pročitati kako ćete se javljati: 
 

1. ELENA PUH BELCI 
2. DANIEL DEKOVIĆ – nije prisutan 

3. MARIN LEROTIĆ 

4. GORDANA FERENČIĆ 

5. MILAN RAŠULA 

6. VALTER BOLJUNČIĆ 

7. IGOR BELAS 

8. ARDEMIO ZIMOLO 

9. KRISTIJAN BITERI 

10. JURAJ KOVAČEVIĆ 

11. MONICA DEROCCHI 

12. DRAGO MARIĆ 

 
 
 
ELENA PUH BELCI 

Ja imam dva pitanja.  
Jedno pitanje je za Gradonačelnika. Prije cca mjesec dana donijeli ste odluku da financirate 
gradskim novcima doktorat jednom službeniku Gradske uprave. Interesira me o kojem se to 
službeniku radi? O kojem se to iznosu radi? Pročitali smo u obrazloženju da se radi o 
doktoratu u Sloveniji pa me interesira po kojem kriteriju jedan službenik ima pravo na 
financiranje doktorata gradskim novcima? 

Sljedeće pitanje upućeno je pročelnici za društvene djelatnosti i mlade s obzirom da je i sama 
bila članica Nezavisne liste Filipa Zoričića koja je obećala Centar za mlade. Pitanje je da li je 
Centar pokrenut? Trebalo je biti to mjesto gdje će mladi naći i moći poboljšati svoju kvalitetu 
života, rada i obrazovanja. Pa me interesira u kojoj je fazi realizacija tog projekta? Hvala. 
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FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana kolegice, hvala na pitanju. Odgovorit ću vam pisanim putem konkretno sa 
iznosima, financijskim temama i svime što ste tražili. Hvala.  
 
IVANA SOKOLOV 
Evo hvala vam na pitanju. Da, je, Centar za mlade je jedan definitivno od naših prioriteta i 
strateških ciljeva. Međutim, ono što nam je prije svega potrebno, je izrada novog lokalnog 
programa za mlade, odnosno, novog strateškog dokumenta koji će nam biti vodilja, odnosno 
usmjeravati nas u sljedećim koracima. Isto tako, kao što znate u formiranju smo novog 
Savjeta mladih Grada Pule. Mislim da će oni biti isto tako značajna karika po pitanju 
formiranja samog Centra. Ono što trenutno radimo je tražimo adekvatan prostor. U 
razmišljanju smo da bi taj prostor trebao biti negdje u središtu grada kako bi mlade potaknuli 
da što više dođu u grad. Rekli smo da nećemo krenuti od nekih velikih prostora i razmišljamo 
onako malo uže da krenemo sa mini projektom, a onda ćemo ga dalje razrađivati. Hvala 
lijepo.  
 
ELENA PUH BELCI 
Ako mogu samo odgovoriti Gradonačelniku. Znači, donesena je odluka prije mjesec dana. 
Nije moguće da se sad već ne znaju napamet te informacije. Ovo je zaista jedan presedan da 
se gradskim novcima financira doktorat u Sloveniji. Hvala. 
 
Predsjednica vijeća utvrđuje da je na sjednici prisutno 18 vijećnika jer je došla vijećnica 
Ferenčić. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Dva pitanja za Gradonačelnika. 
Jedno pitanje je u kojoj fazi je obnova pulske robne kuće u centru? 

Drugo pitanje je vezano uz ovu prezentaciju koju ste održali na početku, s obzirom da, koliko 
sam uspio primijetiti, vama i nekim vijećnicima nije tema lokacije sušionice mulja na 
Kaštijunu nešto što bi bilo prihvatljivo. Da li u ovom trenutku imate bilo kakvu drugu 
lokaciju gdje biste to na području Grada smjestili? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ispričavam se, samo sam kolegu pitao da me podsjeti na drugo pitanje.  
Dakle, hvala kolega na pitanju. Prvo pitanje, robna kuća, predstavnici tog fonda su bili kod 
nas prije dva tjedna gdje smo mi baš pitali vezano na tu temu, što je sa robnom kućom? Bio 
je i pročelnik Prhat na tom sastanku. Ono što oni sada su poslali prema Gradu je vezano za 
prometna uređenja prometnica oko robne kuće. U tom smjeru ide pozitivno jer prihvaćaju 
ono što Grad govori oko uređenja Trga Republike i cijelog tog dijela grada oko prometa. Oni 
kažu da traže partnera unutar robne kuće vezano i za trgovinske djelatnosti i ostalo. Mi smo 
ove godine, godinu i nekoliko mjeseci, imali nekoliko sastanaka na tu temu. Prema njima, to 
ide u dobrom smjeru. Neki radovi su unutra bili. Ja sam bio u posjeti toj robnoj kući prije 
nekoliko mjeseci. Evo, pitanje vam je korektno i stoji. To je jedna pozicija u gradu koja je 
svima važna i jedan od identiteta našeg grada, robna kuća. Vjerujemo da ide u dobrom smjeru 
i da će se nešto od toga dobroga dogoditi. Ja sam se nadao i ove već godine, međutim, 
investitori kažu da nisu stigli i da će to biti kako treba. Ja se zaista nadam tome i mi redovito 
upućujemo upite kada možemo očekivati robnu kuću onakvu kao što je bila i prije. 
Što se tiče vašeg drugog pitanja, to je također dobro pitanje. Ja se mogu složiti sa vašim 
razmišljanjem. Ono što je rekla i kolegica Radolović to je da je to mjesto koje je tamo na 
Kaštijunu generalno neprihvatljivo. Međutim, u projektu je kako je. Moramo vidjeti postoji li 
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zaista ovo što je kolegica Radojčić prilika da nađemo drugu lokaciju, koja bi to bila druga 
lokacija, ne znam. Vidjet ćemo upravo na toj tematskoj sjednici što će nam reći kolege iz 
ministarstva i iz Hrvatskih voda. Što je s jednim, što je sa drugim projektom? Što je sa 
sušarom mulja? Što je sa pročistačem? Imamo puno pitanja na koje tražimo konkretne 
odgovore. Evo, hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Hvala. Mislim, kao što ste rekli, vi ste očekivali da će biti ove godine upravo zato sam i 
postavio pitanje vezano za robnu kuću jer ste bili izjavili da će biti do kraja ove kalendarske 
godine, što očigledno neće. Mislim da je dobro da se neke prometnice idu u rješavanje kao 
što ste rekli Marulićeva i Trga. Iako smo vidjeli u proračunu, a o tome ćemo kasnije 
razgovarati, da za sljedeću godinu su planirana tek sredstva za izgradnju, odnosno  projektnu 
dokumentaciju što piše u samom proračunu. Hvala vam na tom odgovoru. A vezano za 
sušionicu mulja. Naime, zašto, po meni, moje skromno mišljenje, je eskaliralo sve to skupa u 
javnosti je zbog nekih vaših izjava koje ste dali svojevremeno kad ste rekli da ne smije biti 
ništa novo na Kaštijunu, pa tako ni sušionica mulja. Međutim, isto tako, danas smo čuli, vi 
nećete reći partnera, meni dozvolite da kažem partneri, pa sad slagali se vi s time ili ne, da još 
uvijek ima vremena da se to izmijeni. Upravo zato kad sam čuo da ima vremena da se 
izmijeni lokacija sušionice mulja, sam vas pitao da li vi možda imate negdje ideju gdje bi ta 
sušionica mogla biti jer je moramo imati. Međutim, vidim da je nemamo, kao grad govorim. 
Mi nemamo sušionicu mulja. Očigledno, prema saznanjima nekih imamo vremena da je 
izmijenimo. Stoga, ja vas pozivam, ako se vi ne slažete sa sušionicom mulja na Kaštijunu, 
vremena ima. Da na kraju kraju i preuzmete određenu političku odgovornost, kao što se i 
preuzimala i u nekim prijašnjim mandatima i da izmijenite tu sušionicu mulja i stavite ondje 
gdje je po prijedlogu struke to prihvatljivo svima nama.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ima rezona to što vi govorite, dapače. Prema mojim informacijama, a kolega Benčić i ja samo 
bili u Hrvatskim vodama prije tri tjedna, svako izmještanje sušare mijenja projekt i vraća ga 
na početak. To je dakle bila tema, to su naše informacije iz Hrvatskih voda. Na sastanku je 
bila cijela uprava Hrvatskih voda. To je prema našim informacijama koje smo dobili. Kolege 
imaju očito informacije neke druge, da je moguće, da ima vremena. Čekamo još jednom 
odgovore od tamo. Ima rezona zaista vaš stav, ima rezona to što kolegice govore. Vjerujem 
da nam je svima stalo i da imamo projekt i da uredimo kroz Pula Sjever i Pula Centar grad i 
što ćemo sa tom sušarom ako se može naći druga lokacija da novac ostane, bit ćemo svi 
sretni i zadovoljni. I naši susjedi u Medulinu i mi ovdje u Puli. Evo, tako da svi imate rezana 
to što govorite i vjerujem da će se naći rješenje, ali ja vam samo govorim informacije koje 
smo dobili zadnje iz Hrvatskih voda. Samo to. Hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Ako smijem samo kratko, evo, molim vas. Sve to ima rezona i slažemo se. Ali nema rezona 
da nema lokacije. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Ja imam jedno pitanje za gospodina Benčića. Zanima me, ako ostaje stara lokacija za 
sušionicu mulja, koja će se koristiti tehnologija? Hvala. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Zahvaljujem se na pitanju. Što se tiče solarnog sušenja mulja, odnosno postrojenja za solarno 
sušenje mulja na lokaciji Kaštijun. U sklopu Aglomeracije Pula Sjever i Pula Centar 
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planiramo izgraditi dva uređaja za pročišćavanje drugog stupnja. Znači, nus proizvod tih 
uređaja, odnosno proizvod koji nam ostane je mulj koji na samom uređaju određenim 
postupkom, stabiliziramo i sušimo na cca između 20 i 25 posto suhe tvari. Takav mulj koji je 
stabiliziran vozimo na nekakvu lokaciju, odnosno na lokaciju gdje je predviđeno postrojenje 
za solarno sušenje mulja gdje se on u hangare, to su staklenici, smjesti i on se solarno suši. 
Predviđeno je sušenje sa solarnim dogrijavanjem na toj lokaciji. Ali napominjem, ono što je 
jako i izrazito bitno, mulj koji dolazi na lokaciju Kaštijun je prethodno stabiliziran i takav 
mulj kad je stabiliziran on ne smrdi i on nema neugodnih mirisa. Na samom postrojenju za 
solarno sušenje mulja imamo još predviđene i skrabere, to su kemijski filteri koji su 
smješteni, imamo četiri staklenika, u svakom stakleniku imamo svoj skraber gdje se taj mulj 
rasprostire i solarno se suši do 75 posto suhe tvari. Ta postrojenja, odnosno ti staklenici, ajmo 
ih tako nazvati, imaju ventilaciju da se taj zrak isušuje i zrak koji cirkulira unutra kroz te 
kemijske filtere se pročišćava i takav pročišćeni zrak ode van. Znači, to je u principu, to vam 
je solarna sušara. To je to. Hvala. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Zahvaljujem na odgovoru. 
 
MILAN RAŠULA 
Prvo pitanje uputio bih pročelnici Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade gospođi 
Ivani Sokolov. Znamo da je početkom godine stupio na snagu novi Zakon o socijalnoj skrbi i 
da prema tom Zakonu postoji Savjet za socijalnu skrb koji donosi socijalni program za 
razdoblje od tri godine. Formiran je Savjet u ingerenciji Istarske županije kao jedinice 
regionalne, odnosno područne samouprave. Koliko sam ja uspeo da vidim na mrežnim 
stranicama, taj Savjet je iz 2020. ne znam da li je nastavio sa radom, a program nisam video 
nakon donošenja odnosno stupanja na snagu novog Zakona o socijalnoj skrbi pa me u tom 
smislu zanima način subordinacije Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade Grade 
Pule sa tim Savjetom. I paralelno sa time, možda samo, osvrt, budući smo imali prilike da 
pratimo u dosadašnjem radu Gradskog vijeća i na mrežnim stranicama Grada Pule da ste 
dosta toga implementirali iz novog Zakona, možda ukratko samo da nam kažete kako stojimo 
sa postupkom, odnosno projektom nadogradnje i proširenja Doma Alfredo Štiglić i 
eventualno jedan presek šta je vaš Upravni odjel napravio po pitanju subvencija za privatne 
vrtiće? 

Drugo pitanje uputio bih pročelnici za financije i gospodarstvo gospođi Vesni Sajić. 
Imali smo prilike unazad nekoliko dana da čujemo dosta disonantne tonove vezano za 
postupak donošenja, odnosno predlaganja proračuna Grada Pule za 2023. sa projekcijom za 
2024. i 2025. godinu. Ono što je možda bitno, ja ću samo ukratko jedan presek da ne bi ispalo 
da pričam iz glave, citirat ću odredbe Zakona o proračunu koji kaže da „nadležni upravni 
odjel do 15.10. izrađuje nacrt proračuna, dostavlja ga gradskom poglavarstvu, poglavarstvo 
utvrđuje prijedlog proračuna i projekciju za naredne dve godine i upućuje ga do 15.11. 
Gradskom vijeću”, tako da ne znam koje smo to rokove probili ili unapred isforsirali. A s 
druge strane možda da mi približite samo šta je sve vaš Upravni odjel napravio u 
komunikaciji sa građanima i građankama i javnošću, pogotovo po pitanju prethodne 
informacije oko pripreme proračuna što se tiče informacije po mjesnim odborima, 
informacije od ustanova... 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Krenut ću od ovog što ste pitali, a to je Savjet za socijalnu skrb kao 
tijelo Istarske županije. Da, ono postoji i od kad se promijenio Zakon, dakle, početkom 
godine, moram reći da je donio mnogo promjena. Između ostalog, ono što je za nas i s čime 
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se sada, ajmo reći, borimo su bili famozni troškovi za ogrjev. Tako da su to novine na koje, 
evo, ajmo reći, da su u procesu prilagodbe. Što se tiče samog Savjeta za socijalnu skrb 
Istarske županije, imali smo nekoliko sastanaka sa novom pročelnicom za zdravstvo i 
socijalnu skrb. Oni su, prije svega, bili namijenjeni jednom međusobnom upoznavanju sa 
ostalim pročelnicima na nivou Istarske županije, ali upravo smo prošli ove neke novine što se 
tiče zakonske regulative. Ne znam točno kako sam Savjet funkcionira, jer do sada nisam bila 
osobno uključena, međutim, ono što znam da su do sada pozivali su relevantne dionike u 
zajednici na zajedničke sastanke koji su se događali periodički recimo jednom u tri mjeseca i 
da su se onda zajednički utvrđivali prioriteti iz tog područja. Tako da mislim da će svakako 
Grad Pula, kad dođe vrijeme, biti uključen i u taj dio. Što se tiče nadogradnje Doma Alfredo 
Štiglić, nekoliko smo puta razgovarali o tome, evo i Gradonačelnik je prilikom predstavljanja 
projekata i proračuna naglasio da se ide u zajednički kredit sa Istarskom županijom. Održano 
je nekoliko sastanka. Evo, naša zamjenica gradonačelnika je u koordinacijom tijelu. Ići će se 
u zajedničko kreditiranje, pola-pola, 30 milijuna Grad Pula, 30 milijuna kuna Istarska 
županija. Trebati će se, s obzirom na odmak od kad je projekt napravljen, ići u određene 
izmjene projektno tehničke dokumentacije, a s obzirom na kompleksnost same ustanove gdje 
se nalazi, s obzirom da će trebati imenovati i voditelja nadzora koji će voditi sam projekt od 
početka do kraja, Istarska županija je procijenila da je vrijednost te izmjene dokumentacije 
negdje oko milijun kuna, oni će to predvidjeti, odnosno predvidjeli su u svom proračunu. Što 
se tiče sastanaka i subvencija za privatne vrtiće, od početka ove godine, odnosno još i u 
protekloj godini 2021. održano je nekoliko sastanka sa predstavnicama, odnosno 
ravnateljicama privatnih vrtića, a onda naknadno i sa roditeljima koji su, kao što znate, 
nezadovoljni sa ophođenjem, odnosno sa financiranjem privatnih vrtića njihove djece koji 
pohađaju te vrtiće napisali jednu peticiju i poslali Gradonačelniku. Razgovaralo se u smjeru 
izjednačavanja osnovnog sustava predškolskog odgoja. Prije svega, to se odnosi na 
neravnomjernost plaća koje su bitno manje u privatnim vrtićima nego u gradskim vrtićima, s 
time da se razgovaralo i o ostalim uvjetima, pogotovo s obzirom na stopu inflacije koja se 
povećava i da ravnateljice privatnih vrtića kažu da jednostavno više nemaju prostora i da ne 
mogu poplaćati sve troškove. Htjela bih naglasiti da je ovo sve rezultat jednog dugogodišnjeg 
nezadovoljstva koje traje više od deset godina i koji je sada kulminirao s obzirom na stopu 
inflacije koju sam spomenula i da od 2010. do 2020. te su subvencije, čini mi se, za 150 kuna 
povećavane, a evo mi smo sada samo u 2022.-oj povećali za 100 kuna, i u planu nam je 
povećati još za 300 kuna, dakle, u ovoj godini ukupno 400 kuna. Evo, hvala lijepo. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Prema čl. 50. svaki vijećnik ima pravo na najviše dva pitanja. Sad smo čuli odgovor na tri 
pitanja. Znači nema pravo postaviti pitanje dvojici pročelnika ili pročelnica nego ima pravo 
na dva pitanja. Čuli smo odgovor na tri pitanja. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nema replike na vijećničkim pitanjima.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Zaista, stvarno, povreda Poslovnika. To znači da svi možemo postaviti pet pitanja sljedeći 
puta? Nego samo vijećnik Rašula? Da li svi možemo postaviti pet pitanja? 

 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne mogu. 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Koliko se pitanja može postaviti? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Dobro, to se nekad dogodi. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Nekad se dogodi? Povreda čl. 57. molim vas da se držite Poslovnika. Vi ste predsjednica i 
trebate voditi računa o tome da se Poslovnik poštuje. Svaki vijećnik ima pravo na dva pitanja. 
Gospodin Rašula je postavio tri pitanja i odgovoreno mu je na tri pitanja. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Molim vas, postavljat ćete dva pitanja i završimo s tom pričom. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Osim vijećnika Rašule? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Pa dobro, to ste već rekli. Hvala lijepo, ali idemo dalje.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Znam, ali vi ne poštujete Poslovnik pa ne znam tko će ako vi ne bude poštovali Poslovnik.  
Pozvat ću se na ovaj primjer svaki sljedeći puta kad budemo postavljali pitanja.  
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za pitanje vijećnika Rašule. Što se tiče proračuna, Zakonom o proračunu, ovaj novi 
koji je donesen 27. prosinca 2021. kao i starim Zakonom o proračunu bilo je jasno definirana 
i propisana procedura donošenja proračuna. Što se tiče postojećeg Zakona o proračunu, čl. 
40. definiran je način predlaganja proračuna, odnosno, način da upravni odjel nadležan za 
poslove financija predlaže gradonačelniku proračun, a gradonačelnik ga podnosi 
predstavničkom tijelu do 15. studenog tekuće godine i proračun se temeljem odredbi čl. 42. 
donosi na razini skupine ekonomske klasifikacije do kraja tekuće godine u roku koji 
omogućuje primjenu od 1. siječnja iduće godine. Što se tiče samog proračuna za ovu godinu, 
Grad Pula, odnosno upravni odjel ispoštovali su sve propisane procedure i sve propisane 
rokove. Htjela bih samo naglasiti da je napravljeno i puno više od toga, tako da se u samu 
izradu proračuna krenulo i prije nego što su donesene upute Ministarstva financija vezane za 
izradu proračuna. Po prvi puta ove godine proveden je projekt participativnog budžetiranja 
gdje je Grad Pula zajedno sa udrugom gradova koja je izabrala Grad Pulu pored još dva 
grada, to je Grad Rab i Grad Pakrac da sudjeluju u pilot projektu participativnog 
budžetiranja, tako da je kroz navedeni projekt, osigurana su sredstva za male komunalne 
akcije po mjesnim odborima za još dodatnih milijun kuna. Pored navedenog, svake godine, 
tako i ove godine, upućeni su pozivi svim političkim strankama, vijećima mjesnih odbora i 
vijećima nacionalnih manjina za dostavu svojih prijedloga i svi prijedlozi su uzeti u 
razmatranje i obrađeni. Dio tih prijedloga je prihvaćen, dio nije. Nažalost, nije moguće uvijek 
prihvatiti sve zato što financijska sredstva su ograničena i ne dozvoljavaju da se prihvati 
kompletan iznos predloženih. Što se tiče detalja o prihvaćanju i neprihvaćanju biti će na točki 
dnevnog reda o proračunu malo više oko toga. I također ove godine po prvi puta provedeno je 
savjetovanje, tako da od 19. listopada do 3. studenog je provedeno e-savjetovanje na temu 
proračuna i nakon provedenog e-savjetovanja proračun je upućen u proceduru donošenja u 
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zakonskom roku koji je bio 15. studenog ove godine i dalje se upućuje gradskom vijeću na 
donošenje. Evo. Hvala lijepo. 
 
MILAN RAŠULA 
Zahvaljujem se pročelnicama na odgovoru i samo jedna digresija vezano za povredu 
Poslovnika. Vijećnik Rašula je postavio pitanje... imam dva minuta, dozvolit ćete mi. 
Postavio je pitanje iz sfere socijale i ako ste dobro pratili, rekao sam sa osvrtom na Alfredo 
Štiglić i privatne vrtiće. Znači, nisam tražio pitanje, nego sa osvrtom u sferi pitanja koja se 
tiču socijalnih potreba ovoga Grada. I ne znam zašto treba nekakva posebna srdžba ili ne 
znam ni ja, prema vijećniku Rašuli. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala. Evo puno toga je ispod radara, ali tema o subvencioniranja vrtića u Puli neće proći 
ispod radara. Ja ću vam prikazati ovdje jedan grafikon koji je jako zanimljiv i evo da vide 
kolegice i kolege vijećnici. Grafikon kaže ovako. U deset godina od 2010. do 2020. 
subvencija je bila 150 kuna, to je 15 kuna po godini ste davali za subvencije. 15 kuna po 
godini. A u ove dvije godine, niti dvije godine, dakle, govorimo cijelu 2023. i ovu je 400 
kuna. I ono što traže ravnateljice i roditelji. Apsolutno su u pravu. Treba poštivati ta prava i 
naši razgovori idu u dobrom tijeku, u dobrom ritmu. Ali ja želim reći, ponovno, da se u deset 
godina dalo 15 kuna godišnje za subvencije, a sada u  dvije godine 400 kuna, 100 plus 300. 
To su važne činjenice. Evo. Hvala. 
 
IGOR BELAS 
Evo dva malo lakša pitanja za gospodina Gradonačelnika. 
Ponukan razgovorima nas nekolicine bivših sportaša koji su proveli, mogu reći, djetinjstvo i 
mladost na kupalištu Mornar, a moram priznati šaljivim komentarom u jednom lokalnom 
mediju kojim je pogodio u sridu, kako bi rekli alkari, smatramo da je došlo vrijeme da se 
počne razgovarati i propitkivati sadašnjost, ali i budućnost Mornara. Složit ćemo se da 
današnji izgled i potencijal tog, ja bih rekao, pulskog bisera, ne zadovoljava građane Pule. Ne 
tako davno, tamo se planirao moderni kompleks sportova na vodi koji Pula, ja mislim, 
nesumnjivo, zaslužuje. Uvažavajući činjenicu da je trenutni prostor sa pripadajućim 
zgradama u vlasništvu i upravljanju MORH-a. Pitam, postoji li želja, vizija, mogućnost, da 
Grad dobije pravo da toj uspavanoj ljepotici, ja bih rekao, omogući ostvarenje svog punog 
potencijala na dobrobit sadašnjih i budućih korisnika? Hvala lijepo. To je prvo pitanje. 
Drugo pitanje isto za Gradonačelnika. 
Svi smo ovdje svjesni problema sa ne uvjetnom lokacijom Javne vatrogasne postrojbe Pula u 
samom centru grada. Ne tako davno, predlagalo se izmještanje ne samo Javne vatrogasne 
postrojbe nego i Gorske službe spašavanja, Crvenog križa i još par ustanova na područje 
zaobilaznice, gradnjom jedinstvenog i primjerenog objekta. Moje pitanje je da li je u planu 
nastavak te inicijative i gradnje samog objekta u bliskoj budućnosti? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ  
Kolega Belas hvala na pitanjima. Prvo pitanje je Mornar. Pa mislim, samo mogu reći da bi 
bilo lijepo da se taj prostor oplemeni. I vaša inicijativa ide u dobrom smjeru. Vjerujem da sve 
vijećnice i vijećnici idu u istom smjeru na tom valu, sportskom, kako ste i sami rekli. Prema 
tome, ja sam za inicijativu. Mi možemo od strane grada pisati Ministarstvu obrane za taj 
prostor. Razgovarat ćemo o tome i sa HVIDRA-om, na vašu inicijativu. Prihvaćam prijedlog 
i možemo otvoriti razgovore već u prosincu. 
Što se tiče Centra 112, o tome sam već rekao, mislim da su neke kolege pitali bili pred 
nekoliko gradskih vijeća ovdje. Mi smo razgovarali i sa gospodinom Kozlevcom i 
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gospodinom Drandićem također u dva navrata. To ste vi kolega, mi se čini, bili pitali na 
gradskom vijeću. O tome sam vas detaljno izvijestio. Bio sam i na konferenciji upravo 
Hrvatskih šuma ovima u Zagrebu prije tjedan dana kada je bila tema i Pula oko požarišta i 
videonadzora kojim će smjerom to ići. Tako da ćemo mi nakon nove godine ponovno sjesti i 
vidjeti kakva je priprema za samu sezonu što se tiče naših šuma ovdje u gradu Puli tako da 
projekt ide. Čekamo odgovore ministarstva kako kaže gospodin Kozlevac vezano za 
europska sredstva. Evo tako kolega, vi ćete znati čak i detaljnije od mene, ali ide u dobrom 
smjeru. To je jedna zajednička dobra tema i gospođa Antić je otvorila tu temu na koordinaciji 
gradonačelnika sa županom također. Evo, vjerujem da je to dobra tema i da će ići u 
realizaciju. Čekamo odgovore što se tiče europskog novca i onda možemo ići u dobrom 
smjeru. Radujem se tome što prije, a ujedno ćemo osloboditi prostor u centru grada vjerujem 
za neke nove ideje u gradu od Centra za mladih nadalje. Hvala. 
 
IGOR BELAS 

Hvala na odgovorima.  
 
ARDEMIO ZIMOLO 

Konačno da ne moramo reći Bouona sera ili Buona notte. Da smo u neko pravo vrijeme za 
sjednice Gradskog vijeća. Bi rekao kolega Igor, isto dva ležerna pitanja, ali isto su 
odgovorna. Pitanja sa pravim odgovorima. Malo prije vijeća sam dobio jedan telefonski 
poziv i to pitanje se veže za Gradonačelnika se veže za talijanski jezik na nekim tabelama 
Pulaparkinga. Ne znam da li ste dobili gospodine Gradonačelniče taj mail. Prošli tjedan su 
imali vijeće, čiji sam ja član talijanske nacionalne manjine. Uvijek imamo istu tu temu. 
Dvojezičnost u gradu. Je, pomak je, ne možemo reći da nije pomak, ali bi molio da malo ti 
prevoditelji, prevodioci da paze na gramatičke pogreške. Očite su gramatičke pogreške, ne 
znam ako mi je došao tu na e-mail slike da vidite da su to elementarne greške koje se ne bi 
smjele dozvoliti u jednom gradu. Ne znam ako imamo mi te prevoditelje koji su završili neki 
fakultet, koji su, na ti sa talijanskim i hrvatskim jezikom, pa bih skrenuo pažnju da se gleda 
da se što manje dešavaju greške.  
Drugo pitanje je sportsko za direktora Pula Sporta. 
I ujedno iskoristit ću i priliku pošto sam ja jedan od rijetkih koji ima dvije reprezentacije za 
navijati da zaželimo Vatrenima puno uspjeha na ovom Svjetskom prvenstvu. Ali zanemarimo 
to. Mene zanima da se ne bi desilo kao prošle godine da u neko vrijeme, hladno vrijeme, naši 
sportaši su ostali ili bez tople vode iza treninga i da imaju uvjete kako priliče našim 
sportašima da li amaterima, rekreativcima ili profesionalcima. I na to bi išlo to pitanje: što je 
sa projektom koji smo izglasili koji smo čuli tu na jednom od prošlih gradskih vijeća što se 
tiče solarnih panela na Domu mladosti? Da li nešto ide naprijed? Da li nešto koči, da li 
imamo problema? Da li mi možemo to u nekoj, ne dalekoj budućnosti da riješimo te 
probleme koje vidimo? Da poduzeće je u financijskim poteškoćama, energenti su svaki dan 
sve skuplji i skuplji. A ta investicija mislim da bi bila jako jako poštena da što prije bude 
gotova i da se smanje troškovi, da pomognemo tom poduzeću da stane na zdrave noge. 
Zahvaljujem.  
 
FILIP ZORIČIĆ 

Hvala na pitanju. Itekako mislim da ne smije biti upitno na koji način čuvati i gajiti talijanski 
jezik, kulturu i baštinu. Vjerujem da je bilo pogrešaka, posebice znamo za neke situacije, to 
su bile tiskarske pogreške, ne namjerne pravopisno gramatičke. Ali zasigurno da stoji to što 
govorite i mi ćemo vidjeti o čemu se radi. Ali kolegice koje tu rade i kolege rade dobro svoj 
posao i vrijedno i puno je materijala. Isto tako, znate da smo na inicijativu i kolege Černjula i 
našu zajedničku, da i javne ustanove i poduzeća dokumente objavljuju na talijanskom jeziku, 
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od natječaja i tako dalje. Itekako, vi budite uporni, upozoravajte tamo gdje to nije. Na nama 
je da čuvamo jezik, da čuvamo baštinu, da čuvamo kulturu, da čuvamo identitet i zasigurno 
da budemo partneri u svakoj od tih tema. Hvala. 
 
MARIO PERUŠKO 

Pozdravljam sve vijećnike. Zahvaljujem na pitanju. Na prvo pitanje mogu odgovoriti da 
nakon restrikcije dvije godine i ušteda koje su sve napravljene u Pula Sportu neće biti 
značajnih tih štednji. A štednje su bile nužne jer to je ono najviše što je žalostilo zato što su 
sedam, osam godina dolazili izvještaji sa gubicima pred Gradsko vijeće. Gradski vijećnici su 
ih usvajali bez da pitaju u čemu je problem. Onda negdje za vrijeme Corone toliko smo 
potonuli duboko da smo morali sklopili ugovor sa bankom za pokrivanje gubitka po tekućem 
računu. On je iznosio 4 milijuna kuna. Nikad nije išao preko jamstva 2,5 milijuna kuna po 
tom žiro računu. I trebalo nam je neko vrijeme da se izvadimo iz tih financijskih poteškoća. 
Naravno da ta solarna elektrana je možda najvrijedniji projekt u sportu iako se ne veže 
direktno za sport u zadnje vrijeme. Natječaj je objavljen danas, trebalo je neko vrijeme da se 
utvrdi uopće pogodnost krova, odnosno statički izračuni da budu svi napravljeni, obzirom će 
ići negdje oko 200 tona tereta na krov. I onda kad su svi dokumenti kad su napravljeni 
objavili smo natječaj. Inače, glavni projekt je napravljen od strane Regee, znači financiranje 
je besplatno i isti projekt je prijavljen na fond. Još uvijek nismo dobili odgovor, nakon šest 
mjeseci prijave tog projekta. Očekujemo u idućih mjesec dana da ćemo dobiti odgovor, 
odnosno da ćemo saznati da li ćemo biti financirani, u kom omjeru za tu solarnu elektranu. 
Sama solarna elektrana, mogu još spomenuti, predviđa pokrivanje jedne trećine ukupnih 
troškova godišnjih cijelog kompleksa. Zahvaljujem. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 

Zahvaljujem Gradonačelniku. Meni je žao, ali ja se nadam da će to biti zadnje moje 
vijećničko pitanje na temu dvojezičnosti. Ja prihvaćam to da se pazi. Ubuduće ja ću samo 
skrenuti pažnju nadležnom tko treba o tome voditi računa, ali s tim ja mislim da bi mogli 
završiti priču i ide u jako dobrom smjeru. A drugo, evo, još jedanput se dolazi do prave istine 
da puno ovisimo o novcu iz Zagreba, o novcu iz Europe i da treba izgleda jahati, jahati, 
jahati, razgovarati, razgovarati, razgovarati za doći do nekog rješenja koji pomalo i vrijeme 
ga gazi. Prema tome, ne znam kako da na jedan odgovor se čeka u jednom ministarstvu, na 
desetom katu negdje na Ilici, ne znam gdje, da vidimo gdje smo. Da barem krenemo, da 
imamo jednu polaznu točku. Bez toga, financiranje sa strane Zagreba, što bih rekao države ili 
Europe, izgleda da ne možemo krenuti dalje.  
 
KRISTIJAN BITERI 

Imam dva pitanja. Prvo za pročelnika Prhata. Najavljena je rekonstrukcija Tršćanske ulice pa 
zamolio bih vas da nas izvijestite kada možemo očekivati početak radova te hoće li biti 
radovi gotovi do početka ljetne sezone? 
Drugo pitanje za direktora Pulaprometa Josipovića. U zadnje vrijeme unijeli ste dosta 
noviteta u Pulapromet, od obiteljskih karata, dnevnih, trodnevnih, tjednih. Presjedavanja 
unutar 60 minuta. Pa bih vas molio da nas izvijestite da li su naši sugrađani počeli koristiti 
nove pogodnosti koje ste uveli? Hvala. 
 
DAMIR PRHAT 

Zahvaljujem se na vašem pitanju. Da, projekt rekonstrukcije Tršćanske ulice je jedan od 
projekata Hrvatskih cesta. U taj projekt su uključeni i Grad Pula, Vodovod za rekonstrukciju 
vodovoda i Hrvatska Elektroprivreda. Javnu nabavu za izvođenje radova će provoditi 
trgovačko društvo Vodovod, a ostala trgovačka društva se uključuju u tu javnu nabavu. 
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Naravno da su sve aktivnosti vođene na način da radovi započnu u ovom periodu da bi bili 
završeni do turističke sezone i nadamo se da sam postupak javne nabave neće rezultirati 
žalbenim postupkom kako bi svi radovi mogli početi na vrijeme i naravno da se cijeli projekt 
završi do turističke sezone.  
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 

Hvala na pitanju. Vezano za takozvane obiteljske karte i prepaid karte, pa moram vam biti 
iskren i one su zapravo postojale i prije. No, činjenica je da veliki dio javnosti, a pogotovo 
osobe koje ne koriste usluge Pulaprometa nije znao ili ne zna za njih i mi smo zapravo 
krenuli u dodatnu promociju tih karti. Ako ćemo spomenuti takozvane prepaid kartice, njihov 
udio u odnosu na broj karti koje se prodaju kod vozača je, omjer je 1:2. To nije toliko loše, no 
opet je nelogično da osobe kupuju kartu u autobusu gdje nema mogućnost presjedanja i plate 
je 40 posto više nego tu prepaid karticu. Što se tiče obiteljskih karti ili karti za supružnike, 
kako god ćemo ih zvati, one se zaista slabo prodaju. Evo, i tu smo krenuli malo u kampanju. 
Zakupili smo i neke jumbo plakate, autobuse oblijepili i slično. 280 kuna mjesečno za dvije 
osobe smatramo da nije puno i pokušavamo zaista doći do naših sugrađana da vide određene 
pogodnosti Pulaprometa. Tako da radimo dalje na tome, radimo novi web ako smijem reći. 
Ugovor sa Tiskom je definiran do kraja, samo trebamo potpisati. Dakle, da i na njihovim 
kioscima ide prodaja. Uveli smo post naplatu isto prije petnaestak, dvadeset dana u autobuse 
na jedan poluautomatiziran način. Do ljeta će to biti samo da se prisloni kartica bez ikakve 
manipulacije vozača. Tako da idemo naprijed i to je to. Hvala.  
 
KRISTIJAN BITERI 

Samo za direktora, da li imate u planu nabavu nekih novih autobusa možda do ljetne sezone? 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 

Do sezone teško, ali bili smo prije petnaestak dana u Ministarstvu prometa gdje ide poziv za 
devet javnih prijevoznika u Hrvatskoj. Pretpostavka je da će financiranje biti u iznosu od 100 
posto za autobuse sa nultom emisijom. Dakle, autobusi na vodik, autobusi na struju. Mi smo 
prijavili, odnosno ići ćemo u prijavu sa tri autobusa s obzirom da je to relativno mali broj, 
nadamo se da će to tako i proći. Dakle, poziv će biti do ove godine bi trebao biti vani, nakon 
toga ide prijava i ostalo. Ali mislim da postoje realne šanse da relativno skoro u Puli imamo 
dva do tri autobusa na struju. Hvala.  
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 

Posljednjih dana smo mogli vidjeti i čuti kako se u Hrvatskom parlamentu raspravljalo o 
potrebi financiranje obnove pulskoga lukobrana koje pitanje je pokrenuo HDZ-ov saborski 
zastupnik gospodin Kliman. Nakon ukazivanja na problematiku trenutnog stanja zapuštenog i 
derutnog pulskog lukobrana koji ne samo da narušava vizuru pulskog priobalja već 
objektivno omogućava nastanak materijalne štete i opasnost po zdravlje i život naših 
sugrađana, a sve u slučaju nastanka snažne oluje i velikih valova. Ministar mora, prometa i 
infrastrukture iz redova HDZ-a gospodin Oleg Butković najavio je kako će financijska 
sredstva od 100 milijuna eura biti stavljena na raspolaganje za obnovu lučke infrastrukture po 
cijeloj Hrvatskoj. Nadalje, ukazuje na činjenicu kako je obavljeno više sastanaka s Lučkom 
upravom u Puli te kako stoje na raspolaganju za pomoć i daljnju suradnju, što je 
fenomenalno. Kazao je dalje kako je riječ o velikoj investiciji, negdje oko 120 milijuna kuna 
te kako je Republika Hrvatska shvatila i odredila  da je obnova lučke infrastrukture, kada 
govorimo o prometu, jedan od prioriteta. Javni poziv će se otvoriti negdje početkom sljedeće 
godine i slobodno im recite da se mogu javiti na to, rekao je Butković. Ide pitanje: Pošto je 
Vlada Republike Hrvatske napravila iskorak te izdvojila financijska sredstva za obnovu lučke 
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infrastrukture, na nama je da u suradnji s Lučkom upravom omogućimo uvjete u smislu 
rješavanja pitanja prostorno planske dokumentacije koja je potrebna kao preduvjet za prijavu 
na natječaj Ministarstva mora, prometa i infrastrukture te hoće li se Grad Pula aktivno i kroz 
suradnju s Lučkom upravom Pule uključiti u realizaciju navedenog projekta? Pitanju ide 
gospodinu Zoričiću, Gradonačelniku. To je broj jedan. 
Drugo pitanje bih uputio gospodinu Drandiću iz naše pulske Plinare. Kako znamo da cijene 
plina za kućanstva, zbog paketa mjera Vlade Republike Hrvatske da neće, tj. da su 
ograničene do 1. travnja 2023. godine. Mene zanima što će biti sa našim poslovnim 
subjektima? Da li će cijene plina rasti? Da li ima kakve analize? Koliki bi taj porast mogao 
biti? Svi znamo da je energetsko pitanje izuzetno važno uvijek, a pogotovo danas kada 
imamo velike probleme u svijetu koje utječu i na nas. Pa eto, zanima me da li će skakati 
cijene plina za poslovne subjekte? Hvala vam puno.  
 
FILIP ZORIČIĆ 

Evo kolega Kovačeviću hvala na pitanju. Konkretno pitanje. Dobit ćete konkretan odgovor. 
Još prije ljeta smo mi započeli konkretno razgovarati sa Lučkom upravom i Acy-em, tj. 
potpisan je sporazum. Potom je Lučka uprava i gospodin Brnos, oni su se angažirali i oni su 
financirali ispitivanje tla ispod same rive, ali smo otvorili i temu lukobrana. Potom smo mi 
konkretno išli u ministarstvo i razgovarali sa državnim tajnikom i gospodinom Šoštarićem. Sa 
tajnikom je bio i gospodin Šotarić na temu lukobrana. Potom iniciran je sastanak ponovno u 
Zagrebu gdje su bili, čini mi se, prije dva tjedna, pročelnica Bulian i pročelnik Prhat sa 
gospodinom Markom Martinčićem, koji je, čini mi se, jedan od najboljih poznavatelja upravo 
lukobrana i nakon tog dobrog konkretnog sastanka gore dogovoren je dolazak konzultanata 
ovdje i samog ministarstva u grad da se pogleda ponovno sva dokumentacija, da vidimo što 
je potrebno od dokumenata sa naše strane i sa strane Lučke uprave. Mislim da imamo 
konkretnu i korektnu suradnju sa Lučkom upravom koja znate da je pod županijom, međutim, 
u interesu je svima nama da ne samo arhitektonski nego i zbog ekoloških tema koje nam 
slijede u idućem razdoblju, nažalost kroz deset, dvadeset, trideset godina, to je da lukobran 
obnovimo. On je jedan također od identiteta našega grada i vjerujem da zajedno ovdje i 
županija i grad i država zaista možemo pokazati da možemo surađivati na projektima koji su 
važni za razvoj zajednice, grada, cijelog ovog prostora, Istre i Hrvatske. Hvala.  
 
ROBERTO DRANDIĆ 

Pitanje je dobro. U ovom periodu smo imali jedan veliki administrativni napor gdje smo 
rješavali prioritetno javni sektor. To smo uspjeli riješiti nakon odluka i uredbi Vlade. Taj dio 
je prebačen na HEP Plin Osijek. Ovdje, kao u Puli i svim ovim lokalnim samoupravama u 
Istri taj dio je do 31.03.2024. sada pod reguliranim uvjetima, kao za kućanstva. Ovaj dio za 
privredu je ostao trenutno vani. Vodili su se neki prigovori u Briselu oko jednog dodatnog 
paketa mjera. Ali sada neke novije informacije nemam. Na tragu onih vaučera koji bili izdani 
i koji su sada 15 lipa po kilovat satu, vidjet će se u narednom razdoblju jer su se za to isto 
trebala neka sredstva dobiti iz Europske unije. To je sada ostalo još otvoreno. Mi smo 
prebacili sve naše kupce na taj tržišni model. To je taj burzovni indeks austrijske burze, tako 
zvani Cegix uvećan za neku maržu i to smo isto odradili sa svima njima. U prosjeku je sada 
cijena bila i na 300  eura po megavat satu. Sad je pala na nekih 100 eura. Neke prognoze 
govore za prvi kvartal da će se cijena kretati između 80 i 100 eura. Za sada to je negdje oko 
dva, dva i pol puta skuplje od onog što su oni imali ranije. Vidjet će se sad u narednom 
razdoblju. S time da smo išli sa mogućnošću, govorim to za velike kupce, na ugovore mjesec 
za mjesec jer onda oni tu važu da li će preći na lož ulje, da li će ići na neki alternativni 
energent. Smanjila se potrošnja. Vidjet ćemo u narednom razdoblju. Očekuju se još neke 
dodatne mjere, ali evo za sada je takva situacija.  



 

21 
 

 
DRAGO MARIĆ 
Moje prvo pitanje bit će upućeno gospodinu Darku Bijeliću direktoru Monte Gira. Prije dvije 
godine krenulo se u proširenje štinjanskog groblja. Prošle godine je završena prva faza tog 
proširenja i taj dio groblja je stavljen u funkciju. Međutim, polovica od planiranog proširenja 
nije realizirana pa moje pitanje je u kojoj je fazi taj posao? 

Moje drugo pitanje je upućeno gospodinu Robiju Fuartu, direktoru Herculanee. U sedmom 
mjesecu od 01.07. Herculanea je krenula sa novim načinom obračuna prikupljanja miješanog 
komunalnog otpada i poslala je za to račune. Vidjeli smo da se računi sastoje od dva dijela, 
od onog fiksnog dijela i varijabilnog. Fiksni dio se odnosi na kućanstvo i na neke druge 
subjekte, a ja ću upravo postaviti pitanje koji su mi uputili ti drugi subjekti, a to su privatni 
iznajmljivači, paušalno, koji iznajmljuju preko ljeta. O čemu se naime radi. Oni su u sedmom 
mjesecu dobili račune iako nisu zadužili niti spremnik niti im je pružena usluga. Pa su mi 
postavili pitanje da ja pitam direktora da li je to moguće i gdje je našao pravno uporište za 
takvu odluku? Naime, račun im je bio poslat u odnosu na broj kreveta koji su pokupili iz e-
visitora. Evo to su moja dva pitanja. Hvala. 
 
DARKO BIJELIĆ 
Imate pravo. Faza dva proširenja štinjanskog groblja se nastavlja na fazu jedan koja je 
provedena u 2020. godini. Trenutno se izrađuje geodetska podloga koja je ugovorena tokom 
prošlog mjeseca i na temelju nje će se zatražiti, odnosno napraviti će se idejno rješenje i 
zatražit će se lokacijska dozvola. Problem sa tim dijelom je to što je to zemljište u vlasništvu 
države tako da se na temelju te lokacijske dozvole treba prenijeti vlasništvo zemljišta na Grad 
Pulu onda se tek može nastaviti to proširenje. Postoji jedan problemčić, ajmo to tako reći, na 
štinjanskom groblju. Tog problema su svjesni Štinjanci, a to je da se sahrane u najstariji dio 
groblja i u taj novi dio groblja vrše, odnosno, sprovodi idu preko parkirališta. Tako da smo mi 
morali idejno rješenje modificirati na način da se zaobilazno izvan zidova groblja na jedan 
kulturan način može povorka kretati prema tom najnovijem dijelu groblja i prema tom starom 
dijelu groblja. Predviđeni radovi za to proširenje su u 2024. godini, znači ako uzmemo u 
obzir da će vjerojatno taj postupak prijenosa vlasništva potrajati, a trenutno na groblju u 
Štinjanu imamo na raspolaganju svih vrsta ukopnih mjesta, tako da do tog perioda smo mirni.  
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Prvo, ako netko ima registriran apartman i ako za to plaća paušal, usluga je 
sigurno izvršena jer negdje su ti turisti otpad bacili. Dakle, taj otpad je od tog turista došao do 
Kaštijuna i sigurno ga je Pula Herculanea prevezla. Vezano za to na koji način se mjeri ili ne 
mjeri usluga za varijabilni dio. Imamo individualizaciju koju smo proveli u većem dijelu 
grada. Tamo gdje spremnik, konkretno nije dodijeljen ili iz nekog razloga nije vezan za 
određenog korisnika, tu se išlo sa paušalom po krevetu, odnosno po članu domaćinstva na 
osnovu državne statistike koliko se otpada od kreveta ili člana domaćinstva proizvodi. Svi u 
sustavu će biti individualizirani. Krajem ove godine, mislim već sada je veći dio korisnika 
individualiziran. Upravo su u toku gradnja i dovršava se gradnja polupodzemnih spremnika u 
određenim dijelovima grada. Tokom iduće godine ćemo individualizirati i ostale korisnike 
koje još nismo. Tako da će svi imati mjerenje. Ono što je važno reći vezano za korisnike, 
konkretno, iznajmljivače koji su dobili račune prema broju ležajeva. Ako se ikako može taj 
račun vezati za određeni spremnik, dakle, ako se radi na primjer, o obiteljskoj kući, svim tim 
korisnicima koji su nam se javili, smo retroaktivno račun povezali za taj spremnik i izvršili 
proračun, odnosno izračun prema broju pražnjenja. Tako da imamo pravni osnov. Fiksni dio 
cijene se naplaćuje tijekom cijele godine, kako je Zakon i predvidio zato jer imamo troškove 
tokom cijele godine. Imamo određeni broj vozila, i tako dalje. Što smo više puta spominjali 
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koji su tu zapravo samo za turizam. A ovaj varijabilni dio koji se naplaćuje na ovaj način, 
paušalno, ne naplaćuje se tokom cijele godine, nego samo u ljetnim mjesecima. Varijabilni 
dio ide prema statistici, prema broju ležajeva samo u ljetnim mjesecima. Fiksni dio, sa 
popustom, ide ostatak godine. Svi će biti individualizirani i takvih slučajeva više neće biti. 
 
DRAGO MARIĆ 
Imao sam upit od tih privatnih iznajmljivača. Po čemu se ovaj fiksni dio njihov razlikuje od 
običnog kućanstva? Jer u financijskom dijelu se razlikuje. 
 
ROBI FUART 
Dakle, Zakon je ukinuo sve kategorije i sve je sveo zapravo na domaćinstva i nedomaćinstva. 
Zakon je definirao da svaki objekt u kojem se nalazi, mjerno mjesto u kojem se nalazi 
apartman ili iznajmljivač da je to nedomaćinstvo. To je definirano Zakonom. Kolika je cijena 
fiksnog dijela za domaćinstva i kolika je cijena za nedomaćinstva, to je doneseno na ovom 
vijeću odlukom s time da je kroz cjenik Pula Herculanee, kako odlukom je bilo predviđeno, 
da su uvedeni nekakvi popusti tako da svi oni koji su svrstani u nedomaćinstva, na primjer 
apartmani, u onim mjesecima kada nema turizma i kada nemaju otpada, imaju takve popuste 
da im zapravo ta cijena na kraju se svodi na onu cijenu koja je vrlo slična domaćinstvima. 
Isto tako, nedomaćinstva, na primjer, urar, ili netko tko zapravo ima jako malo otpada i koji 
generira malo otpada, isto dolazi do tih popusta. Tako da zapravo, ako netko ne generira 
otpad ili ga generira jako malo, ta cijena mu se gotovo izjednačava sa domaćinstvima.  
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 

Mislim da smo sva vijećnička pitanja iscrpili pa sljedeći put ćete se prijaviti.  
 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 18. SJEDNICE GRADSKOG 
  VIJEĆA OD 25.10.2022. GODINE 
 
Na skraćeni zapisnik sa 18. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti 
daje na glasanje te utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 17 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
 
 USVOJILO SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 18. sjednice Gradskog vijeća od 25.10.2022.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O PRIPAJANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  

PRAGRANDE D.O.O. TRGOVAČKOM DRUŠTVU VODOVOD PULA D.O.O. 
 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Igor Jovin, 
pomoćnik pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu.   
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Sanja Radolović, Ardemio 
Zimolo i Kristijan Biteri, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je Igor Jovin i 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Anja Ademi. 
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Predsjednica vijeća utvrđuje da je na sjednici prisutno 19 vijećnika zbog dolaska vijećnice 
Derocchi. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

 ODLUKU 

 o  pripajanju trgovačkog društva Pragrande d.o.o.  
trgovačkom društvu Vodovod Pula d.o.o.  

 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA  

GRADA PULA-POLA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2023.  
GODINU 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatno pojašnjenje i 
odgovor na pitanje dala je pročelnica Slavica Jelovac. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o donošenju plana djelovanja Grada Pula-Pola u području prirodnih nepogoda za 
2023.  godinu 
 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
  PODRUČJU GRADA PULA-POLA ZA 2022. GODINU 

 
 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatno pojašnjenje i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Slavica Jelovac. 
 
Predsjednica vijeća utvrđuje da je na sjednici prisutno 20 vijećnika obzirom je došao vijećnik 
Boljunčić. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  ANALIZU STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 

na području Grada Pula-Pola za 2022. godinu.  
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O RASPODJELI 
  REZULTATA ZA 2021. GODINU 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo.  
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 ODLUKU 
 o izmjeni i dopuni Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 
 
 

Predsjednica Gradskog vijeća određuje pauzu od 20 minuta.  
 
 
Nakon pauze Predsjednica vijeća utvrđuje da je na sjednici prisutno 19 vijećnika odlaskom 
vijećnice Elene Puh Belci.  
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE:   
 7.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
  spašavanja Stanice Istra na području Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 7.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 7.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 7.4. Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 7.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti i  
  mladih Grada Pula-Pola za 2023. godinu  
 7.6. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženja o prijedlogu akata dali Slavica 
Jelovac,  pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu (točka 7.1.), Damir 
Prhat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom (točke 7.2., 7.3. i 
7.4.), Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade (točka 7.5. i 
Amandman Gradonačelnika) te Emina Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i 
razvoj civilnog društva. 
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U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovale su vijećnice Dušica Radojčić (Možemo!) i 
Ivana Mohorović (NL Filipa Zoričića) s replikom vijećnici Dušici Radojčić. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušanko Babić, Sean Soldatić, Ivan Žagar s 
replikom vijećnice Ane Fonović, Ardemio Zimolo s replikama vijećnika Mihe Pausa i 
Kristijana Biterija, Milan Rašula s replikom vijećnika Ardemia Zimola, a dodatna objašnjenja 
i odgovore na pitanja dali su pročelnici Damir Prhat, Ivana Sokolov i Emina Popović Sterpin. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.1.  te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 PROGRAM JAVNIH POTREBA 
za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Istra na području 
Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.2.  te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 PROGRAM GRAĐENJA  
komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.3.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 PROGRAM ODRŽAVANJA 
 komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.4.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 PROGRAM  
utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.5.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 ZAKLJUČAK 
o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti i mladih 
Grada Pula-Pola za 2023. godinu  
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.6.  te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 

 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE: 
 8.1. Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 
 8.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu 

 8.3. Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Pula-Pola za razdoblje  
  2023. - 2025. 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata i 
podnesenim Amandmanima Gradonačelnika: Amandman 1 na Proračun za 2023. godinu, 
Amandman 2. na projekciju Proračuna za 2024. godinu i Amandman 3. na projekciju Proračuna 
za 2025. godinu, dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Igor Belas (SDP), Dušica Radojčić 
(Možemo!) i Marin Lerotić (IDS-DDI) s replikom vijećnika Ivana Žagara. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović, Juraj Kovačević s replikama 
vijećnice Sanje Radolović, Mihe Pausa i Marina Lerotića, Drago Marić s replikom vijećnice 
Dušice Radojčić. Sanja Radolović se poziva na povredu Poslovnika (čl. 75. st. 2.). Na izlaganje 
vijećnika Drage Marića repliku je iznijeli su i vijećnici Igor Belas i Miha Paus. Pojedinačnu 
raspravu nastavlja vijećnik Valter Boljunčić s replikom vijećnika Juraja Kovačevića, Ardemia 
Zimola, Dušice Radojčić, dodatni komentar dala je pročelnica Upravnog odjela za lokalnu 
samoupravu Anja Ademi, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Vesna 
Sajić i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.1. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa,  usvojilo 

 
 PRORAČUN  

Grada Pula-Pola za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 12 glasa „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa,  donijelo  
 
 ODLUKU  
 o izvršavanju Proračuna Grada Pula-Pola za 2023. godinu 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8.3. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa,  usvojilo 

 
 VIŠEGODIŠNJI PLAN 

uravnoteženja Proračuna Grada Pula-Pola za razdoblje  
 
 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
 IZNOSIMA SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević i Dušica Radojčić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 

 ODLUKU o izmjenama i dopunama 
 Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 18. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 17 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 
 

Dovršeno u 18:35 sati 
 
 
 
 
KLASA:024-03/22-01/213 
URBROJ:      
Pula, 21.11.2022. 
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